
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 26. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 239
Når regeringen skriver i »Danish non-paper on the European Commission’s Public Con-
sultation on the future of the electronic communications sector and its infrastructure«, jf. 
KEF alm. del – bilag 264, at »Denmark sees a clear need for an open and transparent 
debate before initiating any proposals in this field« kan det så tages for pålydende? 
Dvs. har regeringen intention om at indsamle viden, sammenstille økonomiske nøgletal, 
oplysninger om dataforbrug, og om hvilke selskaber der genererer mest datatrafik i de 
danske telenet, og stille denne viden til rådighed for offentligheden og indlede en dialog 
med de forskellige parter og interessenter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Messerschmidt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand

1/1

Offentligt
KEF Alm.del - Spørgsmål 239

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2022-23 (2. samling)


